

Terms and Conditions

- Upon presentation of an invitation at the Welcome Center up until 31 December 2022 all eligible Visa cardholders (see details of eligible cardholders in the "Intended Market" section) will receive a VIP Pack including: - 10% further reduction (1) in the boutiques of their choice – The Hands-free Shopping service (2), they do the shopping, we do the carrying. - A gourmet break at Amorino, at La Vallée Village. It consists in a coffee, or tea, and 3 ice-creams macarons or a small ice-cream cone or cup (available in a range of flavors). Valid for one guest only. This offer cannot be exchanged for other items or reimbursed. - For United States of America only : Free access to the Lounge L'Appartement - The guest shall be proposed to reveal his/her nationality.
- On La Vallée Village prices. Not valid in conjunction with other promotions
- Subject to availability and capacity at the time of your visit. Evipass Terms and Conditions

Terms and conditions of the eVIP Pass

- This eVIP code is valid at La Vallée Village only for 24 hours after the first time it is scanned in a boutique. This eVIP code must be presented at the time of purchase in order for the customer to receive the reduction specified on this eVIP pass. Exclusions apply. Not valid in conjunction with any other offer or voucher, has no cash value and cannot be redeemed against previously made purchases. (2) Subject to availability and capacity at the time of your visit. The Hands- Free Shopping service is a service that enables you to do your shopping in complete serenity. No need to carry your packages, our team will retrieve your shopping bags in boutique, will keep them in a secure and dedicated area and will deliver them back to you at the time of your choice in one of our Welcome Areas. For more details concerning terms and conditions applicable to this service, the customer should ask to the Welcome Center.

الشروط والأحكام

- سيحصل جميع حاملي بطاقة Visa المستحقين (انظر إلى تفاصيل حاملي البطاقات المستحقين في قسم "السوق المستهدفة") على حزمة الشخصيات الهامة جدًا وتتضمن: خصم إضافي بنسبة 10% (1) لدى المحلات التي يختارونها - خدمة التسوق براحة (2)؛ يستمتع حاملي البطاقات بالتسوق وتكفل بحمل الأكياس. مع استراحة قصيرة في Amorino في La Vallée Village للتلذذ بالقهوة أو الشاي و3 قطع من كعك الماكرون بالآيس كريم أو آيس كريم (بنكهات متعددة). يسري العرض لضييف واحد فقط. لا يمكن استبدال هذا العرض بمنتجات أخرى أو استرداد قيمته. ينطبق على الولايات المتحدة الأمريكية فقط: دخول مجاني لردهة Lounge L'Appartement - سيطلب من الضيف الإفصاح عن جنسيته/ا.

- بأسعار La Vallée Village. لا يسري على العروض الأخرى.

- يخضع إلى توافر الموارد والإمكانية خلال فترة زيارتك.

شروط وأحكام التصريح الإلكتروني للشخصيات الهامة جدًا

- شروط وأحكام التصريح الإلكتروني للشخصيات الهامة جدًا: يعد الرمز الإلكتروني للشخصيات الهامة جدًا صالحًا في La Vallée Village فقط ولمدة 24 ساعة بعد استخدامه لأول مرة في المحل. يجب إبراز الرمز الإلكتروني للشخصيات الهامة جدًا عند الشراء ليحصل الزبون على الخصم الموضح في هذا الرمز الإلكتروني. تنطبق الاستثناءات. لا يسري مع أية عروض أخرى أو قسائم شراء، وليس له قيمة نقدية، ولا يمكن الحصول عليه مقابل عمليات شراء سابقة. (2) يخضع لتوافر الموارد والإمكانية خلال فترة زيارتك. خدمة التسوق براحة هي خدمة تمكّنك من التسوق بأريحية دون عناء حمل الأكياس، حيث سيتكفل فريقنا بحملها ووضعها في مكان مخصص وآمن ويوصلها لك في الوقت الذي تريد في واحد من مراكز استقبالنا. للمزيد حول الشروط والأحكام المنطبقة على هذه الخدمة، يمكن للزبائن التفضل بالاستفسار لدى مركز الاستقبال.